

EXPERIMENTAL ONLINE

Co-Creating the scope of constellation

exploring erkunden
testing ausprobieren
developing entwickeln

26.
AUGUST
2020
16H – 19H
CET

Many members of infosyon are working on further developing the method of System Constellations and trying out new things. With the series of events infosyon experimental online, the association would like to offer its members the opportunity to explore, experiment and discuss new formats, new platforms, new tools or whatever else the group of interested constellation practitioners would like to do.

If you are interested in presenting a further development, please contact the infosyon office.

The event takes place online and is free of charge for members. For non-members we charge a small participation fee of 45€.

Viele Mitglieder von infosyon arbeiten daran, die Methode der Systemaufstellungen weiterzuentwickeln und neues auszuprobieren. Mit der Veranstaltungsreihe infosyon experimental online bietet der Verband seinen Mitgliedern die Möglichkeit, neue Formate, neue Plattformen, neue Tools oder anderes mit einer Gruppe interessierter Aufstellenden zu erkunden, auszuprobieren und zur Diskussion zu stellen.

Interessenten, die eine Weiterentwicklung vorstellen wollen, wenden sich bitte an das infosyon Büro.

Die Veranstaltung findet online statt und ist für Mitglieder kostenlos. Für Nichtmitglieder kostet eine Teilnahme 45€.

REGISTRATION office@infosyon.de + **MODERATION** Katrina Barry & Georg Müller-Christ + **Fee** Members free Non-members €45

NEW ONLINE CONSTELLATION BOARD



26.
AUGUST
2020
16H - 19H
CET

The new **online constellation board** or **online system board** is the perfect synthesis between the two-dimensional constellation variants with Google Docs (or similar) and the quite complicated three-dimensional applications with avatars. It concentrates on the basic effects of constellations: standing together in 3D space - and yet remains completely intuitive to use.

In this **short training** course you will learn how to use the Online System Board immediately with clients in **remote consultation** and with which steps and interventions you can effectively accompany your clients. You will be able to try out the new Online System Board for yourself and will also receive a link to a fully functional **free beta version**.

Das neue **Online-Constellation-Board** oder auch **Online-Systembrett** ist die perfekte Synthese zwischen den zweidimensionalen Aufstellungsvarianten mit Google Docs (oder Ähnlichem) und den durchaus komplizierten dreidimensionalen Anwendungen mit Avataren. Es konzentriert sich dabei auf die prinzipiellen Wirkkräfte von Aufstellungen: das Im-3D-Raum-Zueinander-Stehen - und bleibt doch vollständig intuitiv bedienbar.

In dieser **Kurzschulung** erfahren Sie, wie Sie das Online-Systembrett sofort mit Klienten in der **Remote-Beratung** einsetzen können und mit welchen Schritten und Interventionen Sie Ihre Klienten wirksam begleiten können. Sie werden das neue Online-Systembrett selbst ausprobieren können und erhalten außerdem den Link zu einer funktionstüchtigen **Gratis-Betaversion**.